
(VIDEO) Ședință cu scântei a
Consiliului  Local  Mangalia:
Primarul,  așteptat  zadarnic
să  participe  la  întâlnire.
“Votăm proiectele, pentru că
sunt benefice, dar nu se știe
dacă primăria mai are bani”
24 februarie 2025 17:42

Ședință  de  Consiliu  Local
tensionată la Mangalia. Aleșii PSD,
AUR și USR au suspendat întâlnirea,
pentru o jumătate de oră, pentru ca
inițiatorul  proiectelor  de  pe
ordinea  de  zi,  primarul  Cristian
Radu,  să  reușească  să  ajungă  la
ședință, pentru a aduce lămuriri cu
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privire la cele trei proiecte din
fonduri europene.
Pe ordinea de zi a ședinței figurau trei proiecte ce vizau
aprobarea documentației tehnico-economice pentru proiectele de
dezvoltare  turistică  în  stațiunile  Venus,  Cap  Aurora  și
Jupiter.

Fostul viceprimar al Mangaliei, Dragoș Angelescu, a declarat,
înainte de vot, că există o eroare materială în documentele
celor trei proiecte și a propus remedierea acesteia.

În  acest  moment,  consilierii  au  solicitat  ca  inițiatorul
proiectului, primarul Radu, să vină să își susțină punctul de
vedere oficial pe această modificare.

Deși ședința a fost suspendată, edilul nu și-a făcut apariția
(așa cum nu a venit la niciuna dintre ședințele convocate de
el însuși din ultimele trei mandate).

Consilierii au aprobat, în cele din urmă, proiectele, însă,
așa cum s-a arătat în cadrul ședinței, Primăria Mangalia va
trebui să suporte cei 2% – cota parte ce îi revine, adică
circa 1,6 milioane de euro:

„Nu avem execuția bugetară și, deci, nu cunoaștem ce datorii
are Mangalia, ce încasări a avut, ce venituri… E posibil ca,
anul acesta, să nu avem această finanțare, să trebuiască să
tăiem bursele copiilor sau torturile vârstnicilor ca să putem
plăti, în cazul în care instituția este înglodată în datorii.

Vom vota aceste proiecte, pentru că sunt investiții benefice
pentru oraș. Dar vrem să vedem care este situația, dacă există
acești bani”, a spus Leonard Tănase, noul consilier local AUR.


